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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi -e a magyar kormány nyilvánosságra hozni a 
koronavírus járvánnyal összefüggő adatokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hivatkozva a K/17579-es számú kérdésemre ismételten felteszem sorban a kérdéseimet, ugyanis
rendkívüli fontosságúnak tartom tájékoztatni a pontos adatokról a szakembereket és a lakosságot is.

A járványkezelés  nem lehet  semmiféle  politikai  erő eszköze,  a  kormánynak és  minden magyar
állampolgárnak kötelessége felelősséggel tartozni minden embertársunk, az egész magyar népesség
iránt.

Az oltáson kívül meg kell hozni a szükséges korlátozásokat, intézkedéseket, felelőtlen, gondatlan
magatartással nem veszélyeztethetjük mások életét!

A lakosságnak  folyamatos  tájékoztatásra  lenne  szüksége,  hogy  minél  szélesebb  körű  ismeretek
birtokában legyenek a koronavírus járvány terjedésével kapcsolatban, megbetegedés esetén pedig a
teendőkről, az állapot minősége szerint.

Gulyás  Gergely  is  az  adatokra  szokott  hivatkozni  a  kormányinfók  alkalmával,  ezenkívül
Tisztifőorvos Asszony is  a  számokat  hozza  fel,  mikor  arról  beszél,  hogy „az oltottak  kórházba
kerülésének az aránya lényegesen kisebb. És főként az intenzív osztályra kerülők állapotában lehet
látni nagy különbséget a beoltottak és az oltatlanok közt.”

Ennek fényében kérem Miniszter Urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Tervezi -e a magyar kormány, hogy nyilvánosságra hozza a koronavírus járvánnyal 
összefüggő összes adatot?

2. Milyen arányú a kórházi ápolásra szoruló koronavírusos betegek között az oltottak és 



 
oltatlanok száma?

3. A kórházi kezelésre szorulók közül hányan nem kaptak oltást, hány főnek volt meg a 
második, külön a harmadik oltása, illetve hányan szakították meg közülük az oltási sort? 

4. Az elhunytakra vonatkozóan hányan és milyen arányban voltak oltatlanok, illetve hány fő 
kapott első, második, illetve harmadik oltást? 

5. Milyen további információs kampányokat tervez a kormány a védekezés, illetve informálás 
céljából?

6. Milyen nehézségek hátráltatják az adatszolgáltatást? Nem gyűjtik, regisztrálják az 
intézmények megfelelőképpen az adatokat? Nincs meg a szükséges informatikai háttér az 
adatok kiértékeléséhez?

Válaszában  kérem  szíveskedjék  mellőzni  „a  kamuvideó”,  „a  nem  lehet  számítani”,
„oltásellenesség” és egyéb engem nem érintő ellenséges hangulatot keltő kifejezéseket.

Kérdésem kizárólag a sikeres járványkezelés előmozdítását célozza, ebből kifolyólag várom érdemi
válaszát, pontos adatokkal.

Budapest, 2021. 12. 07.
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